

# AZƏRBAYCAN DÖVLƏT AQRAR UNİVERSİTETİ

**Ad:** Ləman

**Soyad:**Qarayeva

**Ata adı:** Əhməd

**Təvvəllüd:** 22.05.1989

**İş telefonu:** -

**Mob:** 0553226768

**E-mail:**Qarayevvusal38@gmail.com

**Fakultə:** Aqrar iqtisadiyyat

**Kafedra:** İctimai fənlər



## TƏHSİL, ELMİ DƏRƏCƏ VƏ ELMİ ADLAR

2008-2012-ci illərdə Rusiya Federasiyası Lipetsk Dövlət Texniki Universitetin "Psixologiya" fakultəsini bitirmiş;

2012-2014-cü illərdə magistratura pilləsində təhsil almışdır.

## ƏMƏK FƏALİYYƏTİ

2020-ci ildən ADAU-nun İctimai elmlər və multikulturalizm kafedrasında müəllim işləyir; rus bölməsi, bakalavr pilləsində "Multikulturalizmə giriş" və "Fəlsəfə" fənlərindən mühazirə və seminar dərslərini aparır; 13 elmi əsərin müəllifidir.

## TƏDQIQAT SAHƏSİ

----

## BEYNƏLXALQ SEMİNAR, SİMPOZİUM VƏ KONFRANSLARDA İŞTİRAKI

1 "Xalqlar Dostluğu" Beynəlxalq Gənclər Festivalı Lipetsk 2011

2. Müasir elm; problemlər və inkişaf perspektivləri (Müasir elm problemləri və perspektivləri) 21 oktyabr 2020-ci il, Düşənbə, Tacikistan. “Nadir şahın siyasəti nəticəsində Azərbaycanda iqtisadi və iqtisadi tənəzzül”
3. Beynəlxalq elmi konfrans: Elmin və təhsilin inkişafının nəzəri və praktiki aspektləri 23 dekabr 2020-ci il Minsk, Belarus. “Türkiyə və Rusiyanın Xəzərdə siyasəti”
4. Elm və təhsildə müasir tendensiyalar 16 iyun 2021-ci il, Sofiya, Bolqarıstan. “Müasir Dövrə İnnovativ İnvestisiyaların Önəmi”
5. Müasir dünyada aktual elmi tədqiqatlar. Ukrayna, Pereyaslav, may 2021 “Azərbaycanda multikulturalizmin və ədəbi prosesin təsiri
6. Mingəcevir Dövlət Universiteti “Davamlı inkişaf strategiyası: Qlobal trendlər, Milli təcrübələr və yenihədəflər” mövzusunda Beynəlxalq Elmi Konfrans 10-11 dekabr 2021. «XX-əsrin əvvəllərində Azərbaycanda Türkcülük ideologiyasının yaranması»
7. Gəncə Dövlət Universiteti, 2021-ci il. «Nizami Gəncəvi mühiti, həyatı, ədəbi-mədəni irsi»
8. Müasir dünyada aktual elmi tədqiqatlar. Ukrayna, Pereyaslav 2022. “1980-ci illərin sonu 1990-cı illərin əvvəllərində Azərbaycanda ictimai-siyasi vəziyyət”
9. Bakı Dövlət Universiteti, Qazax filialı, “Şuşa- Dünən, Bu gün, Sabah” mövzusunda Respublika Elmi Konfransı 25 noyabr 2022-ci il. «AZƏRBAYCANIN MƏDƏNİYYƏT PAYTAXTI ŞUŞA»
10. Gəncə Dövlət Universiteti, 2022-ci il «QARABAĞ MUĞAM- MUSIQI SƏNƏTİ»

## **MƏQALƏLƏR VƏ ELMİ ƏSƏRLƏR**

1. AMEA-nın Gəncə bölməsi, 2021-ci il. «Kommunikativ tolerantlıq şəxsiyyətin integrativ xüsusiyyəti kimi»
2. POLISH SCIENCE JOURNAL Warsaw 2022. «Tolerantlığın tərifinə yanaşmalar ».
3. Mingəcevir Dövlət Universiteti, Elmi xəbərlər, 2022-ci il. «Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin xarici siyasət prioritetləri və əsas istiqamətləri»

4. Tarix, insan və cəmiyyət jurnalının ilk sayı üçün, 2023cü il. «ETNİK TOLERANLIQ SOSIAL-PSIXOLOJİ HADİSƏ KİMİ»

## **DİL BİLİKLƏRİ**

İngilis Zəif

Türk Əla

Rus Əla

Digər ---

# Азербайджанский Государственный Аграрный Университет

**Имя:** Ляман

**Фамилия:** Караева

**Отчество:** Ахмед

**Дата рождения:** 22.05.1989

**Рабочий телефон:** -

**Моб. телефон:** 0553226768

**E-mail:** Qarayevvusal38@gmail.com

**Факультет:** Аграрная экономика

**Кафедра:** Социальных предметов



## ОБРАЗОВАНИЕ, НАУЧНЫЕ СТЕПЕНИ И НАУЧНЫЕ НАЗВАНИЯ

В 2008-2012 г. - окончила факультет «Психология» Липецкого Государственного  
Технического Университета Российской Федерации;

В 2012-2014 г.- получила степень магистра.

## ТРУДОВАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ

С 2020 г. - работает преподавателем на кафедре общественных наук и  
мультикультурализма АДАУ; проводит лекции и семинары на тему « Введение в  
мультикультурализм» и « Философия» на уровне бакалавриата;

Автор 13 научных работ.

## ОБЛАСТЬ ИССЛЕДОВАНИЙ

---

## УЧАСТИЕ НА МЕЖДУНАРОДНЫХ СЕМИНАРАХ, СИМПОЗИУМАХ И КОНФЕРЕНЦИЯХ

1. Международный молодёжный фестиваль "Дружба народов " Липецк 2011.
2. Современные наука; проблемы и перспективы развития (Modern science problems and prospects) 21 октября 2020 года г. Душанбе, Таджикистан. «Хозяйственно- экономический упадок в Азербайджане в результате политики Надир Шаха»
3. Международная научная конференция: Теоретические и практические аспекты развития науки и образования ( Theoretical and practical aspects of the development of science and education) 23 декабря 2020 года г. Минск Беларусь. «Турция и политика России в прикаспии»
4. Современные тенденции в науке и образовании (Modern trends in science and education ) 16 июня 2021 года София, Болгария. «Важность инновационных инвестиций в современный период»
5. Актуальные научные исследования в современном мире. Украина, Переяслав, май 2021г. «Влияние мультикультурализма и литературный процесс в Азербайджане»
6. Международная научная конференция Мингечевирского государственного университета на тему «Стратегия устойчивого развития: глобальные тенденции, национальный опыт и новые цели» 10-11 декабря 2021 г. «Зарождение идеологии тюркизма в Азербайджане в начале 20 века»
7. Гянджинский государственный университет, 2021. «Окружающая среда, жизнь, литературное и культурное наследие Низами Гянджеви»
8. Актуальные научные исследования в современном мире. Украина, Переяслав 2022 год. «Общественно-политическое положение в Азербайджане в конце 1980-х и начале 1990х годов»
9. Бакинский государственный университет, Газахский филиал, Республиканская научная конференция «Шуша – вчера, сегодня, завтра» 25 ноября 2022 года. "ШУСА, КУЛЬТУРНАЯ СТОЛИЦА АЗЕРБАЙДЖАНА"
10. Гянджинский Государственный Университет, 2022 "КАРАБАХСКИЙ МУГАМ - МУЗЫКАЛЬНОЕ ИСКУССТВО".

## СТАТЬИ И НАУЧНЫЕ РАБОТЫ

1. Гянджинский филиал , АМЕА 2021 год «Коммуникативная толерантность как интегративная характеристика личности»
2. POLISH SCIENCE JOURNAL Warsaw 2022. «Подходы к определению толерантности».
3. Мингцевирский Государственный Университет, Научные новости, 2022. "Внешнеполитические приоритеты и основные направления Азербайджанской Демократической Республики"
4. Для первого номера журнала «История, человек и общество». 2023 г. «ЭТНИЧЕСКАЯ ТОЛЕРАНТНОСТЬ КАК СОЦИАЛЬНО-ПСИХОЛОГИЧЕСКИЙ ФЕНОМЕН»

## ЗНАНИЕ ЯЗЫКОВ

Английский: Слабо

Турецкий: Отлично

Русский: Отлично

Другой: ----

# AZERBAIJAN STATE AGRICULTURAL UNIVERSITY

**Name:** Lyaman

**Last name:** Karaeva

**Father name:** Ahmed

**Date of birth:** 22.05 1989

**Work phone:** -

**Mob:** 0553226768

**E-mail:** Qarayevvusal38@gmail.com

**Faculty:** Agricultural Economics

**Department:** social subjects



## EDUCATION, SCIENTIFIC DEGREES AND SCIENTIFIC NAMES

In 2008-2012 Graduated from the Faculty of Psychology of the Lipetsk State Technical University of the Russian Federation;

In 2012-2014 Received a master's degree.

## LABOUR ACTIVITY

From 2020 I will work as a lecturer at the Department of Social Sciences and Multiculturalism ADAU; conducts lectures and seminars on "Introduction to Multiculturalism" and "Philosophy" at the bachelor's level;

Published by the author of 2 scientific works.

## AREA OF RESEARCH

---

## **PARTICIPATION IN INTERNATIONAL SEMINARS, SYMPOSIA AND CONFERENCES**

1. International Youth Festival "Friendship of Peoples" Lipetsk 2011.
2. Modern science; problems and development prospects (Modern science problems and prospects) October 21, 2020 Dushanbe, Tajikistan. "Economic and economic decline in Azerbaijan as a result of the policy of Nadir Shah"
3. International scientific conference: Theoretical and practical aspects of the development of science and education (Theoretical and practical aspects of the development of science and education) December 23, 2020 Minsk Belarus. "Türkiye and Russia's Policy in the Caspian Sea"
4. Modern trends in science and education June 16, 2021 Sofia, Bulgaria. "The Importance of Innovative Investments in the Modern Period"
5. Актуальные научные исследования в современном мире. Украина, Переяслав, май 2021г. «Влияние мультикультурализма и литературный процесс в Азербайджане»
6. International scientific conference of the Mingachevir State University on the topic "Strategy of sustainable development: global trends, national experience and new goals" December 10-11, 2021 "The emergence of the ideology of Turkism in Azerbaijan at the beginning of the 20th century"
7. Ganja State University, 2021. "Environment, life, literary and cultural heritage of Nizami Ganjavi"
8. Actual scientific research in the modern world. Ukraine, Pereyaslav 2022. "Socio-political situation in Azerbaijan in the late 1980s and early 1990s"
9. Baku State University, Gazakh branch, Republican scientific conference "Shusha - yesterday, today, tomorrow" November 25, 2022. "SHUSA, THE CULTURAL CAPITAL OF AZERBAIJAN"
10. Ganja State University, 2022 "KARABAKH MUGAM - MUSICAL ART".

## **ARTICLES AND SCIENTIFIC WORKS**

1. Ganja branch, AMEA 2021 "Communicative tolerance as an integrative characteristic of a person"
2. POLISH SCIENCE JOURNAL Warsaw 2022. Approaches to the definition of tolerance.



3.Mingtsavir State University, Scientific news, 2022. "Foreign policy priorities and main directions of the Azerbaijan Democratic Republic"

4. For the first issue of the journal "History, Man and Society". 2023 ETHNIC TOLERANCE AS A SOCIO-PSYCHOLOGICAL PHENOMENON

## **LANGUAGE SKILLS**

English: Weak

Tukish: Excellent

Russian: Excellent

Other : ----